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Tekst Vera Koekoek

Mijn naam is Willem in ’t Anker. Ik ben 
25 jaar oud en woon samen met mijn 
vriendin Ellis naast onze boerderij in  
het Zeeuwse Schore. Samen met mijn  
ouders zit ik in een maatschap.  

Kun je iets vertellen over het bedrijf?
Ons bedrijf bestaat hoofdzakelijk uit   
akkerbouw waar we poot- en consump-
tieaardappelen, zaaiuien, suikerbieten, 
wintertarwe en suikermaïs telen.        
Daarnaast hebben we ongeveer tachtig 
fokschapen, Nederlands Bonte schaap 
en Engelse en Nederlandse texelaars. 
Ook hebben we ongeveer 100 Blonde 
d’Aquitaines. Vooral de combinatie in 
het bedrijf maakt het voor mij mooi. De 
koeien eten in de winter het afval van de 
pootaardappelen. Ook halen wij het af-
val van de suikermaïs op bij de fabriek in 
Kapelle, ongeveer twee kilometer bij   
ons vandaan. Dit afval bestaat uit de 
schutbladeren van de maïskoven en de 
uiteinden van de kolf. Het afval is goed 
in te kuilen. We kunnen er de hele    
winter mee voeren. Het is minder     
voedzaam dan snijmaïs, maar in de 
combinatie met hooi en kuilgras een 
prima rantsoen voor de Blondes. In de 
zomer lopen de meeste koeien in het 
natuurgebied ’De Kapelse Moer’.

Heb je een opleiding gedaan?
In 2019 heb ik mijn diploma gehaald op 
het Edudelta College in Goes. Ik heb 
daar de opleiding akkerbouw gedaan. 
Vrijwel direct daarna ben ik volledig 
thuis gaan werken en houd ik me nu 
voornamelijk bezig met de veehouderij. 
De komende periode ga ik ook steeds 
meer taken overnemen in de akkerbouw. 

Hoe is je interesse de Blondes 
ontstaan?
Vanuit verhalen hoor ik dat ik vroeger 
vreselijk bang was voor alles wat er bij 

ons op de boerderij rondliep. Hoe dat 
kan, durf ik niet te zeggen. Vanaf           
ongeveer mijn tiende heb ik liefde en     
passie ontwikkeld voor de dieren en ook 
zeker voor de Blondes.

Wat is je grootse hobby?
Eigenlijk zijn de dieren mijn grootste 
hobby. Vooral de fokkerij vind ik             
interessant, zowel bij de koeien als bij 
de schapen. In de wintermaanden vind 
ik het wel leuk om af en toe te gaan      
jagen. Ik heb ook graag mijn twee       
honden bij me, Twister en Rocky,     
moeder en dochter. Ze zijn van het     
Franse hondenras Beauceron, waar ik 
ook helemaal gek op ben. 

Hoe ziet een goede Blonde er voor 
jou uit?
Vorig jaar heb ik in juni een workshop 
veebeoordelen gevolgd. Deze workshop 
werd georganiseerd door Blond Youth. 
Het was een erg interessante middag 
waar ik veel geleerd heb over de uiter-
lijke kenmerken van een goede Blonde 
d’Aquitaine. 
Ik vind dat een goede Blonde vooral veel 
lengte moet hebben en een sterkte rug 
met een goed kruis. Vooral de even-     
redigheid en fijnheid kan een koe erg 
mooi maken! Qua kleur hebben de    
donkertarwekleurige of lichtbruine kleur 
mijn voorkeur. Als ze dan ook nog een 
beetje geappeld zijn, is het natuurlijk 
helemaal af.

Heb je een lievelingskoe/stier?
Mijn lievelingskoe is Sunny. Dit is een 
prachtige grote koe. Ze is niet de aller-
mooiste, maar haar innerlijk maakt maar 
prachtig. Ze is altijd mak. Je kan haar 
altijd aaien en verhuizen zonder dat ze 
wegloopt. Als je zou willen, kan je er 
midden in de stal bovenop gaan zitten, 
maar dat is ook gelijk weer het nadeel 
van te makkelijke Blondes. Als het haar 
niet aan staat, weet je ze niet tegen te 
houden. 
De mooiste koe op ons bedrijf is          
Mandoline. Een dochter van de beste 
stier die we tot nu toe gehad hebben,        
Combinson, een zoon van Robinson. 
Deze koe heeft erg veel goede eigen-
schappen wat haar goed maakt. Ze is 
eigenlijk altijd in goede conditie en kalft 
binnen een jaar. Ze is mooi van kleur en 
heeft goed beenwerk. Ze heeft soort en 
maat en een prachtige rug en kruis. Daar 
zijn we erg trots op!

Welk beeld heb je van de toekomst?
De toekomst zie ik vrij rooskleurig      
voor me, misschien zelfs wel iets te       
rooskleurig. Vooral voor gemengde                
bedrijven zie ik een toekomst. Met een 
prachtig duurzaam ras als de Blondes 
kun je een mooi verhaal vertellen en een 
geweldig product afleveren. 
Begin mei zijn we bij ons op de            
boerderij begonnen met de bouw van 
een nieuwe potstal. In deze stal kunnen, 
als alles mee zit, deze winter alle koeien 
verblijven en kunnen we al het hooi en 
stro wat we nodig hebben opslaan. De 
huidige stallen zijn al wat oud en we   
steken nu te veel tijd in het voeren           
en opstrooien. Met wat kleine aan-      
passingen kunnen deze stallen straks       
functioneren als machineberging voor 
het materiaal van de akkerbouw en    
hebben we in de bewaarloodsen meer 
ruimte voor producten zoals aard-         
appelen en uien. 

JONG EN GEK OP BLOND

In deze rubriek komt een jonge Blondelief-

hebber of liefhebster in de picture. Vind je 

het ook leuk om hier eens in te staan of wil 

je iemand opgeven stuur dan een email 

naar info@blondestamboek.nl

”Vroeger was ik 
bang voor alles wat 
op onze boerderij 

rondliep”
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